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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a jelenlegi helyzet a fóti gyermekotthonnal?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A fóti Károlyi István Gyermekközpontban élő gyermekek sorsa évek óta bizonytalan. Már három 
éve annak, hogy a kormány bejelentette, az ott élőknek ki kell költözniük az ingatlanból, és az 
ország különböző, távoli részeire helyezik el őket. Jó részük azóta sem tudja, mi lesz a sorsuk, hol 
fognak élni és mikor kell elhagyniuk azt a helyet, amit ismernek és megszoktak – ráadásul el is 
akarják őket szakítani egymástól.

Hírek szerint az épület kiürítése megkezdődött, a gyermekek egy részét már elköltöztették, azonban 
a még ott élők helyzete továbbra is bizonytalan.

Miniszter úr, a gyermekek körülményeivel nem lehet játszani. Nem lehet bútordarabként tekinteni 
rájuk, nem lehet „kartoték-adat”-ként tologatni őket. Védelmük és testi-lelki biztonságuk 
mindannyiunk feladata.

Kérem, válaszolja meg konkrét tényekkel az alábbi kérdéseimet:

• Megtörténte már minden gyermek kiköltöztetése Fótról? Akik esetleg még ott vannak, 
mikor kell kiköltözzenek?

• Mi a jóváhagyott terv a gyerekek sorsát illetően?
• A kiköltözés után mi lesz az eddig gyermekotthonként használt ingatlannal?

Várom megtisztelő válaszát.

 

Tisztelettel:

Arató Gergely

Demokratikus Koalíció


